
Het BIG register is op naam, dus waarom ook nog een nummer vermelden?
Een naam is veel eenvoudiger te onthouden dan een 11-cijferig nummer.
Er wordt een verkeerd signaal afgegeven van wantrouwen in de arts-patient relatie. Die dokter moet even op zijn 
nummer nagezocht worden, want die zal wel wat op z’n kerfstok hebben.
Elke dokter moet tegenwoordig voor start van zijn werkzaamheden talloze documenten overleggen oa 
artsen/specialisten examen en big-registratiebewijs, zodat een nummervermelding niet noodzakelijk is als bewijs 
van inschrijving. 
Er is zeer veel verzet vanuit het veld tegen deze overbodige maatregel, die ook nog eens een hoop geld gaat 
kosten. Waarom worden deze bezwaren niet gehoord en/of wordt er niet naar geluisterd. 
Het heeft er alle schijn van dat wordt getracht de maatregel ondanks de vele bezwaren van de betrokken 
zorgverleners toch in te voeren via een sluipweg van gedogen en uitstel van handhaving. Het veld voelt zich niet 
serieus genomen.
Dat moet de minister zich aantrekken.


